

**MEETINGS OF COMMITTEES
AND SUB-COMMITTEES**

(Subject to change)

TUESDAY, MARCH 23

**EXTERNAL AFFAIRS AND
NATIONAL DEFENCE**

09:30.....	269 W.B.
11:00.....	269 W.B.
15:30.....	269 W.B.
20:00.....	269 W.B.

(In Camera) Consideration of Draft Report on Security and Disarmament

TRANSPORT

09:30.....	253-D
11:00.....	253-D
15:30.....	253-D
20:00.....	253-D

(In Camera) The document entitled "Proposed Domestic Air Carrier Policy (Unit Toll Services), August 1981"—(Consideration of Draft Report to the House)

COMMUNICATIONS AND CULTURE

11:00.....	209 W.B.
------------	----------

Order of the day: Main Estimates 1982-83: Vote 60—National Film Board under COMMUNICATIONS

Witness: Mr. James de B. Domville, Canadian Government Film Commissioner

PUBLIC ACCOUNTS

11:00.....	371 W.B.
------------	----------

Order of the day: Report of the Auditor General of Canada to the House of Commons for the fiscal year ended March 31, 1981—Paragraphs 15.9-15.15 inclusive—respecting the Oil Import Compensation Program

**RÉUNIONS DE COMITÉS
ET SOUS-COMITÉS**

(Sous réserve de modifications)

LE MARDI 23 MARS

**AFFAIRES EXTÉRIEURES ET
DÉFENSE NATIONALE**

09:30.....	269 É.O.
11:00.....	269 É.O.
15:30.....	269 É.O.
20:00.....	269 É.O.

(A huis clos) Étude de l'ébauche du rapport sur la sécurité et le désarmement

TRANSPORTS

09:30.....	253-D
11:00.....	253-D
15:30.....	253-D
20:00.....	253-D

(A huis clos) Le document intitulé «Politique concernant le transport aérien intérieur (Services à taux unitaires), août 1981»—(Étude du rapport provisoire à la Chambre)

COMMUNICATIONS ET CULTURE

11:00.....	209 É.O.
------------	----------

Ordre du jour: Budget principal 1982-1983: crédit 60—Office national du film sous la rubrique COMMUNICATIONS

Témoin: M. James de B. Domville, commissaire du gouvernement à la cinématographie

COMPTES PUBLICS

11:00.....	371 É.O.
------------	----------

Ordre du jour: Rapport du Vérificateur général du Canada à la Chambre des communes pour l'année financière terminée le 31 mars 1981—paragraphes 15.9-15.15 inclusivement—au sujet du Programme d'indemnités visant les importations de pétrole